

Reference No 05/T10/2025	مرجع رقم 05/10/2025
Kuwait: 14 January 2025	الكويت في: 2025/01/14
Dear/ Capital Market Authority Dear/ Boursa Kuwait Company	السادة / هيئة أسواق المال السادة / شركة بورصة الكويت
Greeting,	تحية طيبة و بعدد،
Subject: Disclosure of the Qualification Beyout Investment Holding Group and one of its subsidiaries for the Mubarakiya Markets and Parking Development Project	الموضوع: الإفصاح عن تأهيل مجموعة البيوت الإستثمارية القايزة وأحد شركاتها التابعة لمشروع تطوير أسواق المباركية ومواقف السيارات
With reference to the above subject, and in according with the provisions of Chapter four "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 Regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities	إشارة إلى الموضوع أعلاه، و عملا بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح و الشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال و تنظيم نشاط الأوراق المالية
Attached is the disclosure form regarding the above-mentioned subject	مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن الموضوع أعلاه
Yours sincerely,	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،



عبد الرحمن محمد صالح الخننه

عضو مجلس الادارة والرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	Name Of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
14 January 2025	Beyout investment Group holding (K.S.C.P)	مجموعة البيوت الاستثمارية القابضة (ش.م.ك.ع)	14 يناير 2025
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>Beyout Investment Holding Group (K.P.S.C.) is pleased to announce that it and one of its subsidiaries – (Real Estate House) have won the first place in the technical and financial evaluation of the result of the pre-qualification of the applicant companies regarding the development, design, implementation, investment, operation, management and maintenance of the project to develop Mubarakiya markets and parking lots (commercial area + municipal park), noting that the consortium includes the following companies:-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Real Estate House K.S.C.C. - " Consortium Leader" 2. Beyout Investment Group Holding Company (K.P.S.C.) 3. National Investments Company (K.S.C.P) 4. Arkan Al-kuwait Real Estate Co. (K.S.C) 5. First United General Trading & Contracting Co. (W.L.L) 		<p>يسر مجموعة البيوت الاستثمارية القابضة (ش.م.ك.ع) الإفصاح عن فوزها وأحد شركاتها التابعة – (شركة ريل استيت هاوس) وذلك بالتحالف مع آخرين بالمركز الأول في التقييم الفني والمالي لنتيجة التأهيل المسبق للشركات المتقدمة بشأن تطوير وتصميم وتنفيذ وإستثمار وتشغيل وإدارة وصيانة مشروع تطوير أسواق المباركية ومواقف السيارات التابعة لها (المنطقة التجارية + حديقة البلدية). علماً بأن التحالف يتضمن الشركات التالية:-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. شركة ريل استيت هاوس (ش.م.ك.م) - "قائد التحالف" 2. شركة مجموعة البيوت الاستثمارية القابضة (ش.م.ك.ع) 3. شركة الإستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع) 4. شركة أركان الكويت العقارية (ش.م.ك.ع) 5. الشركة المتحدة الأولى للتجارة العامة و المقاولات (ش.م.ك.م) 	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company		اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي	
There is no financial impact on the company's financial statements at this time.		لا يوجد أثر مالي على البيانات المالية للشركة في الوقت الحالي.	

